
JEGYZŐKÖNYV

Készült  Mezőfalva  Nagyközség,  Baracs,  Kisapostag  és  Nagyvenyim  községek 
Önkormányzata  Képviselőtestületeinek  2008.  június  12-én  16  órai  kezdettel  megtartott 
együttes üléséről.

Az ülés helye: Mezőfalva Nagyközség Polgármesteri Hivatalának tanácskozóterme 

Jelen vannak: 
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete:

Márok Csaba polgármester
Bán Balázs képviselő
Cseke Ottó képviselő
Kis Attila képviselő
Sóki László képviselő
Tarány Sándor képviselő
Szántó István képviselő
Töttős Tibor képviselő
Dr. Woth László jegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető
Dr. Littmann Éva az SDR Kft képviseletében

Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselőtestülete:

Rauf Pál polgármester
Albert Istvánné képviselő
Csizmadia György képviselő
Fási Éva képviselő
Dr. Fekete Gábor Lajos képviselő
Dr. Galambos Dénes képviselő
Kegyes Lászlóné képviselő
Szabadi Andrásné képviselő
Szabóné Lőrincz Ilona képviselő
Dr. Szemere Brigitta képviselő
Komjátiné Mádl Margit címzetes főjegyző

Baracs Község Önkormányzatának Képviselőtestülete:

Makó József polgármester
Bula Istvánné képviselő
Dr. Darabos Zoltán képviselő
Fehérvári József képviselő
Hompót Viktória képviselő
Kocsis Sándor képviselő
Kohutné Tábori Margit képviselő
Márhoffer Istvánné képviselő
Pék Ferenc képviselő
Talpai Tiborné képviselő
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Juhász Imréné jegyző

Kisapostag Község Önkormányzatának Képviselőtestülete:

Schreiner Béla polgármester
Márkli János alpolgármester
Geist István képviselő
Kiss István képviselő
Kutrovácz István képviselő
Molnár Géza képviselő
Tarné Bém Ildikó képviselő
Németh Ilona jegyző helyett: Horváth Nikoletta gazdálkodási ügyintéző

Márok  Csaba     polgármester  köszönti  a  megjelenteket,  a  polgármesterekkel  egyeztetve 
megállapítja,  hogy  a  képviselőtestületek:  Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának 
Képviselőtestülete 8, Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselőtestülete 10, Baracs 
Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  10,  Kisapostag  Község  Önkormányzatának 
Képviselőtestülete  7  fővel  határozatképesek.   A  kiküldött  meghívóban  szereplő  napirend 
mellett,  másodikként  a  KEOP  pályázattal  kapcsolatos  tájékoztatót  ajánlja  megtárgyalni. 
Megkérdezi, van-e más javaslat a napirendre. 

Mezőfalva  Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete a napirendre tett javaslatot 8 
igen szavazattal elfogadta.

Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendre tett javaslatot 10 
igen szavazattal elfogadja.

Baracs  Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendre tett  javaslatot  10 igen 
szavazattal elfogadja.

Kisapostag Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendre tett javaslatot 7 igen 
szavazattal elfogadta.

Napirend: 

1.) A csatorna üzemeltetésére kiírt koncessziós pályázat módosítása
2.) A KEOP pályázattal kapcsolatos tájékoztató

Dr. Littmann Éva   az SDR Kft közbeszerzési szakértője:   
A  KEOP-os  pályázat  útján  elnyert  támogatás  pozitív  megítélésének  lehetnek  kihatásai  a 
koncessziós eljárásra, ugyanis az üzemeltetés gazdaságosságát figyelembe fogják venni akkor, 
amikor a kivitelezésre nyújtják be pályázatot az önkormányzatok. A jelenlegi  koncessziós 
eljárásban  kezeljük a II. ütemet is, ha elnyerjük a pályázatot és megépül a csatornamű, a 
díjszámítási képletben ez meghatározásra került. Ezt meg kell ajánlani a meg. Ezt meg kell 
ajánlani  a  már  üzemeltető  Koncesszornak.  A  koncessziós  törvény  szerint  kötelező 
meghatározni  előre  a  díjváltozási  szabályrendszert,  ami  alapján  a  csatornadíjak  változnak. 
Kialakult  egy  olyan  rendszer,  ami  objektív,  és  az  önkormányzatok  számára  megfelelő 
védelmet biztosít. A CBA számítás még elég új terület a magyar pályázati rendszeren belül, 
ez  bonyolult  gazdasági  számítást  jelent.  A  mi  koncessziós  elképzelésünket,  ami  a 
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díjváltozásra  vonatkozik,  azt  meg  kell  vizsgálni,  kiállja-e  ennek  a  CBA  számításnak  a 
próbáját.  Ezért  válik  szükségessé  az,  hogy  a  testületek  a  koncessziós  beadási  határidőt 
módosítsák.  Márok  Csaba  polgármesterrel  egyeztettek,  hogy  ez  a  számítás  nagy 
valószínűséggel elvégezhető szeptemberig, ekkor lesz olyan szám a kezünkben, hogy a CBA 
számításnak  megfelel-e.  A  módosítás  erre  vonatkozik.  Erről  kaptak  a  testületek  levelet, 
melyben  levezette,  hogy  a  CBA  számítás  hogyan  érinti  a  koncessziót.  A  módosított 
ütemtervben  a  2.  pontnál  látszik,  hogy  miért  lenne  szükség  a  halasztásra.  A  számolás 
elvégzésére  július  26.  –  augusztus  l-jéig  kerül  sor,  ez  után  kapnak  a  testületek  és  a 
Koncessziós Bizottság anyagot arról, hogy megfelel-e a számítás. Ahhoz nem fér kétség, hogy 
előnyös  és  megfelelő  a  számítás.  Szeptember  1-jén,  ill.  4-én  már  ezt  tárgyalhatja  a 
Koncessziós Bizottság is, ezután kerülhetne a testületek elé. Ez a szakvélemény megmondja, 
hogy megfelel-e a KEOP-nak, vagy sem, ezután módosítanunk kell.  Kellő alap ez arra is, 
hogy ha  negatív  a  szakvélemény az  önkormányzat  számára,  akkor  dönthetnek  úgy,  hogy 
mégsem folytatják le a koncessziós eljárást. 
Az ütemtervben  lépésekre  le  vannak bontva  a  határidő  módosítások,  a  pályázati  felhívást 
megjelentették.  Ha  a  testület  elfogadja,  készít  összefoglaló  anyagot,  ezt  beletennék  a 
koncessziós kiírásba. 

Csizmadia György   Nagyvenyim község PEB elnöke:   
A  CBA  számítás  elkészül-e  szeptemberig?  Ha  a  szerződéskötés  megtörténik  az  Irányító 
Hatósággal, mennyi időn belül kell a közbeszerzést lefolytatni, hogyan fér bele szeptember 5-
ig?
 
Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
Már  ismert,  hogy  melyek  azok  a  cégek,  akik  ilyen  számításokat  végeznek.  Ez  a 
megvalósíthatósági  tanulmánnyal  együtt  készül,  szeptemberig  elkészíthető.  Az 
önkormányzatok tudnak dönteni arról,  jó-e, vagy módosítani kell.  A támogatási szerződést 
június 29-ig meg kell kötni, utána egy hónap áll rendelkezésre, hogy a projektmenedzsment 
összeálljon. 

Csizmadia György   Nagyvenyim község PEB elnöke:   
KI fogja elvégezni a CBA számításokat, mennyiért és milyen alapon? Ha ezt pénzért végzi, 
mi lesz, ha ő nyeri meg, ez bizonytalansági tényező. Ha nem fizetünk érte, bizonytalansági 
tényező. Milyen megbízás alapján csinálja a cég? Milyen jogszerűség alapján fogja elvégezni 
a CBA számítást, és ki fogja elvégezni? A mai napon optimista ütemterv az, hogy szeptember 
4-re CBA számításunk lesz.

Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
A  szakértők  kiválasztása  egy  tárgyalásos  eljárással  lesz,  erről  a  gesztori  megállapodás 
rendelkezik. A közbeszerzési eljárást a tervezővel kell lefolytatni.  Június 29. és szeptember 1. 
között olyan anyag készül, melyről a testületek dönthetnek. 

Dr. Littmann Éva   az SDR Kft közbeszerzési szakértője:   
Ez egy megbízási szerződés lesz. A CBA számítás kerüljön be a mérnöki szolgáltatás körébe. 
Minden most alakul ki, ilyen rendszer még nem volt Magyarországon.

Csizmadia György   Nagyvenyim község PEB elnöke:   
Nagyon sok a „ha”. Amennyiben feltételezzük, hogy elkészül a CBA számítás, az vagy jó, 
vagy nem. Ennek a díjnak meg kell térülnie, ez a beruházásnál plusz teherként jelentkezik. 
Kérdés:  ha  a  CBA  számítás  negatív  és  így  nem  lehet  beadni  a  pályázatot,  akkor 
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mindenképpen  a  koncessziós  pályázati  kiírást  módosítani  kell,  vagy  visszavonni.  Ha  a 
koncessziós pályázat eredményes, ha olyan díj jön ki, amit minden település elfogad, akkor az 
a kérdés, hogy mit tudunk kezdeni az Áfá-val. Amennyiben kiadjuk koncesszióban a művet, 
akkor nem lesz miből kifizetni az áfát. 

Töttős Tibor   Mezőfalva nagyközség képviselője:  
Bevétele  az  önkormányzatnak  lesz,  a  beruházás  számláját  a  társulás  kapja  és 
továbbszámlázza. 

Komjátiné Mádl Margit Nagyvenyim község címzetes főjegyzője:
Két  különböző  jogi  személyről  beszélünk,  önkormányzatról  és  jogi  személyiségű 
önkormányzati  társulásról.  A  pályázati  felhívás  szerint,  a  beruházás  kivitelezéséhez,  a 
második forduló pályázatának benyújtásához jogi személyiségű önkormányzati társulást kell 
létrehozni.  Ezt  követően  a  társulás  rendelkezik  döntési  jogkörökkel,  nem  
az önkormányzatok. Arról tájékoztattak bennünket, hogy  társulás csak  addig működik, amíg 
megépül a mű. Miből lesz bevétele a társulásnak? A probléma az, hogy a társulásnak nem lesz 
befizetendő Áfa-ja. 

Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
Amennyiben a beruházás a fordított  Áfa szabályai  szerint  fog adózni,  úgy a társulás nettó 
számlát  kap  és  az  Áfa-t  csak  papíron  szerepelteti,  a  bejövő  számlákat  pedig  a  négy 
településnek  továbbszámlázza, melyből levonja a támogatás összegét és a településeknek az 
önrészt kell biztosítani. Ha nincs fordított adózás, akkor az Áfa finanszírozásáról is szó van, 
önkormányzatonként.  Áfa  visszatérítési  jogosultságunkat  a  koncessziós  díjból  bejövő 
bevételünk alapozza meg. 

Csizmadia György   Nagyvenyim község PEB elnöke:   
Lesz egy nagy számla,  ezzel  szemben áll  az  uniós  támogatás.  Az önkormányzatoknak az 
önrészt kell megfizetni, a társulás csak az önrészt tudja tovább számlázni. 

Dr. Woth László   Mezőfalva nagyközség jegyzője:  
El kell dönteni, most akarunk visszalépni a pályázattól, vagy akkor, amikor már odaítélik a 
pénzt, de nem tudjuk az Áfa-t visszaigényelni. Akkor viszont 2013-ig senkivel sem fognak 
szóba állni. Ez más helyen is elhangzott. Van megoldás az Áfa visszaigénylésére, de még nem 
tudni hogyan, és ezt még az Irányító Hatóság sem tudja. Tárgyalnak 30-40 önkormányzattal, 
akiknek  ugyan  ez  a  gondjuk.  Most  egy  pályázatot  kellene  beadni,  hogy  ezt  az  Áfát 
valahogyan kikerüljük, június 30-ig alá kell írni a szerződést, vállalunk kockázatot, vagy sem.

Csizmadia György   Nagyvenyim község PEB elnöke:   
Az alanyiság jogiság. Teljesen másként működik, aki saját maga üzemeltet és másként, aki 
koncesszióban  üzemeltet.  Van  lehetőség  arra,  ha  visszavonjuk  a  koncessziós  eljárást, 
létrehozzuk a társulást és a társulás üzemeltet, épít. Ez az Áfa szempontjából kezelhető. Az a 
veszély,  hogy a koncessziós eljárásban 25 éves  ciklusra  most  döntünk 5 lépésben? Ennél 
sokkal  kisebb  kockázat,  ha  most  visszavonjuk  a  koncessziós  eljárást,  és  társulásban 
üzemeltetünk. A koncessziós eljárásban most léphetünk vissza a legkisebb fájdalom nélkül. 
Amennyiben végigfut a koncesszió, minimum 4 hónap, jövő márciusban lesz üzemeltető. Ha 
a  koncesszióval  elköteleztük  magunkat  és  kiderül,  hogy  nem  jó,  akkor  mi  lesz  a 
visszalépésnél? Ez fontolják meg, és ezt kéri határozati javaslatként megszavaztatni. 
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Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
A koncessziós pályázati  kiírásunkat a KEOP pályázathoz mellékelni kellett,  ha nem tettük 
volna, akkor nem teljesítettük volna a hiánypótlást, ez pedig elutasítást jelentett volna.

Komjátiné Mádl Margit Nagyvenyim község címzetes főjegyzője:
A  közbeszerzési  szakértőtől  kérdezi,  van-e  annak  jogkövetkezménye,  ha  mi  jogszerűtlen 
állapotban üzemeltetünk jövő májusig, érinti-e ez a Közbeszerzési Törvényt? A Jegyző Úrtól 
kérdezi, az első ütemnél kedvezően bírálták el a pályázatot, s a amennyiben a II. fordulóban 
benyújtott  pályázat  is  nyertes  lesz,  s  az  önkormányzatok  nem  tudják  megteremteni  a 
beruházás megvalósításához szükséges önerőt, s elállnak annak megvalósításától, nincs ennek 
olyan  jogkövetkezménye,  hogy  a  megnyert  85  millió  forintot  vissza  kell  fizetnie  az 
önkormányzatoknak?

Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
Ezt  most  nem tudjuk megmondani.  Azt  vállaljuk,  hogy beadjuk a  II.  fordulós  pályázatot. 
Akkor szabad dönteni,  ha tudjuk CBA számítással  alátámasztani,  hogy nem kivitelezhető, 
akkor mondjuk azt, hogy nem vállaljuk. De most nem lehet visszamondani, mert hiteltelenek 
lennénk. 

Schreiner Béla   Kisapostag község polgármestere:  
Meg tudja-e valaki mondani, hogyan reagál erre az Irányító Hatóság? 

Kutrovácz István   Kisapostag község képviselője:  
Felkészületlenül vitatkozunk. Nem tudja senki, milyen vonzata van, ha nem kell koncesszió, 
magunkba üzemeltetjük. Nem jutunk ötről a hatra. Az árat majd a koncesszióra jelentkezők 
fogják megmondani. Ha mi üzemeltetünk, kezünkben van az ár, erre jó példa Kisapostag. 

Komjátiné Mádl Margit Nagyvenyim község címzetes főjegyzője:
Mindaddig, míg az Áfa kérdése nem tisztázódik, addig ez a legnagyobb probléma, ez minden 
meghatároz.  Egy  évig  még  konzerváljuk  a  dolgokat.  Ha  az  eljárást  lefolytatjuk,  25  évre 
lekötelezzük magunkat.  Az Áfa kérdésében ameddig az önkormányzatok nem döntenek az 
üzemeltetésről, addig írásos állásfoglalást sem fognak adni. Az első ütemnél nem voltunk Áfa 
visszaigénylők. Az adóhivatal szerint nem lehet ketté bontani az I. és a II. ütem Áfá-jára. 400 
millió Ft ott is megvan. 

Dr. Littmann Éva   az SDR Kft közbeszerzési szakértője:   
A KVVM ma küldött egy állásfoglalást. A koncessziós eljárást teljesen normálisnak tartják, 
nem tartják ellentétesnek a KEOP-os pályázattal. 

Töttős Tibor   Mezőfalva nagyközség képviselője:  
Az I. ütemben Nagyvenyim kapta a számlákat, Nagyvenyim adószáma 2-es kódú. Azt jelenti, 
ha koncessziós eljárásban üzemeltetnek az önkormányzatok, akkor a 400 millió Ft-ot le lehet 
vonni,  és  vissza   is  fogják  kapni,  mert  a  koncessziós  díjjanuár  1-jétől  Áfa-köteles.  Most 
levonható Áfá-nk lesz, ezt vizsgálni fogják. A négy település nyilatkozik, hogy koncessziós 
eljárásban üzemeltet, akkor vissza fogjuk kapni. Duplán viszont nem kérhetjük vissza. A II. 
ütemben a társulás beadhatja úgy, hogy a társulás nem fog élni az Áfa jogával. Ha nem adható 
be, akkor levonási jogunkkal élünk.
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Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
Az Áfa szempontjából az önkormányzatoknak olyan pozícióba kell kerülni, hogy Áfa-körösek 
legyenek. A tevékenységi körök között szerepeltetni kell a bérleti díjat. 

Dr. Woth László   Mezőfalva nagyközség jegyzője:  
Az a kérdés, hogy a beruházás fenntartható lesz-e. Ha bérüzembe adják ki, alacsony díjak 
mellett, akkor hogyan keletkezik bevétel? Ezt még 2020-ig fogják ellenőrizni.

Schreiner Béla   Kisapostag község polgármestere:  
Önálló társulás miért nem üzemeltethet?

Dr. Littmann Éva   az SDR Kft közbeszerzési szakértője:   
Jogi  személyiséggel  rendelkező  társulás  pályázhat  a  II.  fordulóra,  a  társulás  a  projekt 
megvalósítására jön létre.

Pék Ferenc   Baracs község képviselője:   
Kérdezi, hogy ha azt fogjuk mondani, hogy nem kérünk a koncesszióból, és saját magunk 
akarjuk üzemeltetni a művet, akkor mi lesz? Meggyőződése, hogy a koncessziós eljárás az ő 
testületén nem fog átmenni. 
Ha ezt a koncessziós díjat és ezt a koncessziós eljárást végigviszik, akkor vagy most akasztják 
meg,  vagy  szeptemberben,  vagy  decemberben.  Nagy  valószínűséggel  a  saját  üzemeltetés 
mellett tette le a voksot két önkormányzat képviselőtestülete, e felé fognak elmenni. Azokkal 
a szennyvízdíjakkal, amik voltak az üzemeltetés elején, a II. ütemben a lakosság nem fog a 
társuláshoz hozzájárulni, nem fogják tudni megalakítani a Vízi Közmű Társulat. 

Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
Nem hiszi, hogy bárki ebben a teremben olyan díjat akar, amit a lakosság nem bír el. Nem 
tudjuk mi lesz a vége, majd ha látjuk a CBA számítást, akkor döntsünk jól. Nem tudja, hogy a 
pályázatot ez a döntés milyen negatív módon befolyásolja. Szeptemberben jobb helyzetben 
leszünk, mert már tudjuk a CBA számítást. 

Dr. Littmann Éva   az SDR Kft közbeszerzési szakértője:   
Kéri  Nagyvenyim képviselőtestületét,  hogy gondolják  át,  ha  ilyen  döntést  akarnak hozni, 
akkor ezt nyugodtabb lelkiismerettel tehetik szeptemberben, mint most. 

Kutrovácz István   Kisapostag község képviselője:  
Javasolja, üljenek össze még egyszer, legyen egy másik ülés, ahol döntenek arról, legyen-e 
saját üzemeltető, vagy legyen koncessziós eljárás. 

Dr. Darabos Zoltán   Baracs község képviselője:  
Most előkészítetlenül tárgyalunk, nem egyeztettek a testületekkel, a Pénzügyi Bizottságokkal, 
az itt lévők 70 %-a nem érti, így tárgyalni pofátlanság.

Dr. Littmann Éva   az SDR Kft közbeszerzési szakértője:   
Május 21-én megküldte a polgármestereknek ezt a döntést.

Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
Javasolja,  hogy  szavazzanak  a  beterjesztett  határozati  javaslatra,  településenként  külön  – 
külön. Először Mezőfalva nagyközség képviselőtestületétől kéri a döntést. 
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a határozati javaslatot 8 igen 
szavazattal elfogadta, és az alábbi határozatot hozta:

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének
 55/2008.(VI.12.) számú határozata:

A  Képviselő-testület  Mezőfalva,  Kisapostag,  Baracs  és  Nagyvenyim  települések  által 
szennyvízcsatorna-hálózat  üzemeltetése  tárgyában  indított  és  jelenleg  folyamatban  levő 
koncessziós eljárásban meghozta az alábbi határozatot:
A  Képviselő-testület  -  a  koncessziós  Pályázati  Kiírás  I.2.7.  pontja  alapján  -  a  pályázati 
határidőt meghosszabbítja, az új pályázati határidő: 2008. november 17. 10.00 óra.
Egyéb határidők tekintetében a Képviselő-testület jóváhagyja a csatolt módosított ütemtervet.

A Képviselő-testület elfogadja és jóváhagyja a pályázati felhívás csatolt módosítását.
A  Képviselő-testület  felhatalmazza  Rauf  Pált  Nagyvenyim  Község  Önkormányzata 
polgármesterét,  hogy  a  pályázati  felhívás  módosításának  közzétételéről  intézkedjen.  A 
pályázati  felhívás  módosítását  azon  napilapokban  kell  közzétenni,  melyekben  a  pályázati 
felhívás megjelent.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  Dr.  Littmann  Évát,  az  SDR  Közbeszerzési  Iroda  és 
Pályázati Tanácsadó Kft. ügyvezetőjét, hogy azon pályázókat, akik a pályázati dokumentációt 
megvásárolták, közvetlenül tájékoztassa a pályázati felhívás módosításáról. Egyben készítsen 
összefoglaló tájékoztatót azok számára, akik a pályázati dokumentációt a jövőben vásárolják 
meg, és gondoskodjon ezen tájékoztató pályázati dokumentációban történő elhelyezéséről.

A Képviselő-testület  felhatalmazza  Márok Csabát,  Mezőfalva  Nagyközség  polgármesterét, 
hogy a koncessziós konstrukció pénzügyi, gazdaságossági szempontú felülvizsgálatát az erre 
alkalmas  szakértővel  végeztesse  el,  ennek  keretében  kerüljön  felülvizsgálatra  az,  hogy  a 
jelenlegi koncessziós konstrukcióban megállapított díjváltozási szabályok és képlet, valamint 
az  egész  konstrukció  üzemeltetési  -  gazdaságossági  rendszere  megfelel-e  a  KEOP-1.2.0. 
kódszámú pályázat követelményeinek. A megállapításokról készüljön írásbeli szakvélemény 
2008. szeptember 01. napjáig.
Ezen szakvélemény alapján az SDR Közbeszerzési  Iroda és Pályázati  Tanácsadó Kft. és a 
SZILVÁSI Ügyvédi Iroda készítse el a Pályázati Kiírás és a Koncessziós Szerződés és azok 
mellékletei vonatkozásában módosító javaslatait, és ezeket legkésőbb 2008. szeptember 04.-
én egyidejűleg küldje meg a Koncessziós Bizottságnak és a Képviselő-testületeknek.

Határidő: azonnal
Felelős: Márok Csaba polgármester

Rauf Pál Nagyvenyim   község polgármestere:   
Nagyvenyim község képviselőtestületének döntését kéri.

Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a határozati javaslatot 6 igen és 4 
nem szavazat mellett, minősített többség hiányában nem fogadta el, és az alábbi határozatot 
hozta:
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Nagyvenyim Község Önkormányzati Képviselő-testületének
 77/2008.(VI.12.) számú határozata:

Nagyvenyim Község Önkormányzati  Képviselő-testülete   a Mezőfalva, Kisapostag, 
Baracs  és  Nagyvenyim  települések  által  közös  beruházásban  megvalósított 
szennyvízcsatorna-hálózat I. üteme üzemeltetése tárgyában kiírt koncessziós eljárással 
összefüggő, a  koncessziós pályázat módosítására benyújtott határozati javaslatot nem 
fogadja  el,   Nagyvenyim  Község Önkormányzati  Képviselő-testülete  Szervezeti  és 
Működési Szabályzatáról szóló 5/2007(III.1.) sz. rendelet 35.§. (2) bek. l.) pontjában 
foglaltakra tekintettel.

Határidő: azonnal
Felelős: Rauf Pál polgármester

Makó József Baracs   község polgármestere:   
Baracs község képviselőtestületének döntését kéri, minősített többség szükséges.

Baracs  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  6  igen  szavazattal,  ellenszavazat 
nélkül, 4 tartózkodással az alábbi határozatot hozta.

Baracs község Önkormányzata 
Képviselőtestülete

 65/2008.(VI.12.) számú 
HATÁROZATA

Baracs község képviselőtestülete a csatorna üzemeltetésére kiírt koncessziós pályázat 
módosítására benyújtott határozati javaslatot nem fogadja el. 

Határidő: azonnal
Felelős: Makó József polgármester

Schreiner Béla Kisapostag   község polgármestere:   
Kisapostag község képviselőtestületének döntését kéri.

Kisapostag  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  7  tartózkodással,  igen  és  nem 
szavazat nélkül az alábbi határozatot hozza:

Kisapostag község Önkormányzata Képviselőtestületének
 72/2008.(VI.12.) ÖKT.     számú határozata:  

Kisapostag község Önkormányzat Képviselő-testülete a csatorna üzemeltetésére kiírt 
koncessziós pályázat módosítására benyújtott határozati javaslatot elutasítja. 

Határidő: azonnal
Felelős: Schreiner Béla  polgármester
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Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
Megállapítja,  hogy  a  koncessziós  eljárásra  megállapított  szabályok  szerint  a  koncesszió 
kérdéseiben valamennyi testület jóváhagyására van szükség, ezért az előterjesztett határozati 
javaslatot a koncessziós pályázat benyújtási határidejének módosítására a koncesszióban részt 
vevő felek nem fogadták el, így az eddigi szabályok és határidők maradnak hatályban. 

Kis Attila   Mezőfalva nagyközség képviselője:  
A  döntés  alapján  a  koncessziós  eljárást  nem  lehet  meghosszabbítani,  az  eljárást  le  kell 
folytatni. Ezt akartuk?

Komjátiné Mádl Margit Nagyvenyim község címzetes főjegyzője:
Nagyvenyim Község Önkormányzati Képviselőtestülete, a Mezőfalva, Kisapostag, Baracs és 
Nagyvenyim települések által közös beruházásban megvalósított szennyvízcsatorna-hálózat I. 
üteme üzemeltetése tárgyában kiírt koncessziós eljárással összefüggő, a koncessziós pályázat 
módosítására  benyújtott  határozati  javaslatot  nem  fogadja  el,   Nagyvenyim  Község 
Önkormányzati  Képviselő-testülete  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló 
5/2007(III.1) sz. rendelet 35.§. (2) bek. l.) pontjában foglaltakra tekintettel.

Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
Egyedi  közbeszerzési  szabályzatot  kell  elfogadni.  A közbeszerző  feladata  a  közbeszerzési 
szabályzat elkészítése is, először alá kell írni a támogatási szerződést. 

Pék Ferenc   Baracs község képviselője:   
Kik  fogják  ezeket,  az  embereket  kiválasztani,  erre  a  nagyvenyimi  főjegyző  asszony nem 
kapott választ. 

Márok Csaba   Mezőfalva Nagyközség polgármestere:   
A csatorna beruházás II. üteméhez elfogadott gesztori megállapodás választ ad a kérdésekre. 
Más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárta. 

K.m.f.

    Dr. Woth László             Márok Csaba
Mezőfalva Nagyközség     Mezőfalva Nagyközség
          jegyzője polgármestere

Komjátiné Mádl Margit      Rauf Pál 
  Nagyvenyim község Nagyvenyim község
  címzetes főjegyzője    polgármestere
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 Juhász Imréné               Makó József
  Baracs község               Baracs község
     jegyzője   polgármestere

Kocsis Sándor                Kohutné Tábori Margit
képviselő képviselő
jegyzőkönyv-hitelesítő         jegyzőkönyv-hitelesítő

Németh Ilona
Kisapostag Község jegyzője helyett:

 Horváth Nikoletta  Schreiner Béla
gazdálkodási ügyintéző Kisapostag község

  polgármestere

   Kis István Tarné Bém Ildikó
Kisapostag község Kisapostag község
   képviselője     képviselője
jegyzőkönyv-hitelesítő         jegyzőkönyv-hitelesítő
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